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Starosta Gołdapski 

Pan Krzysztof KAZANIECKI 

za pośrednictwem 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Gołdapi 

Pana Piotra RANTA 

 

Z A P Y T A N I E   R A D N E G O 

 

Na podstawie art. 21 ust. 11 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym 

(Dz.U.2024.107 t.j.) składam ZAPYTANIE RADNEGO w sprawie utrzymania połączeń użyteczności publicznej 

na trasie Ełk-Olecko-Kowale Oleckie – Gołdap. 

 

UZASADNIENIE 

W dniu 7 lutego br. radni Rady Powiatu w Gołdapi otrzymali pismo Pana Prezesa Podlaskiej 

Komunikacji Samochodowej Nova Spółka Akcyjna Zbigniewa Wojno, sygn. PKS-DP/Su/4101/32/2025 z dnia 5 

lutego br. (w załączeniu), w sprawie zawieszenia od dnia 1 marca 2025 roku połączenia użyteczności 

publicznej na trasie Ełk-Olecko-Kowale Oleckie – Gołdap. Przewoźnik komunikuje, iż istnieje możliwość 

pozyskania środków finansowych na kontunuowanie usług przewozu z Funduszu Rozwoju Przewozów 

Autobusowych. W moim przekonaniu, w istotnym interesie mieszkańców Powiatu Gołdapskiego znajduje 

się utrzymanie komunikacji użyteczności publicznej na w/wym. trasie. Wykluczenie komunikacyjne 

istniejące w naszym Powiecie jest powodem braku widocznego rozwoju, a także powoduje poważne 

problemy – szczególnie dla starszych mieszkańców. Przypominam, że o wykluczeniu komunikacyjnym w 

Powiecie Gołdapskim stosowne oświadczenie w dniu 5 grudnia 2024 roku w czasie posiedzenia Sejmu RP 

wygłosiła Pani Poseł Anna Wojciechowska z Platformy Obywatelskiej. 

Niezależnie od możliwych środków do pozyskania z FRPA – o czym pisze Prezes PKS NOVA S.A - 

uważam, że w budżecie Powiatu Gołdapskiego na rok 2025 powinny znaleźć się środki na wsparcie 
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funkcjonowania linii komunikacyjnej Ełk-Olecko-Kowale Oleckie – Gołdap. To istotne również z punktu 

widzenia oceny rentowności, celowości i realności ewentualnej reaktywacji linii kolejowej nr 41 Gołdap – 

Olecko. 

 

W związku z powyższym, pytam: 

1. Czy przed datą pisma Pana Prezesa PKS Nova S.A. z dnia 5 lutego br. władze Powiatu 

Gołdapskiego posiadały wiedzę o możliwości zawieszenia w/wym. linii komunikacyjnej w roku 

2025? 

2. Czy w latach 2018-2024 PKS Nova S.A. zwróciła się do naszego samorządu z prośbą o wsparcie 

finansowe połączenia Ełk-Olecko-Kowale Oleckie – Gołdap? Jeśli tak, to kiedy i jakie środki na ten 

cel zostały przekazane? 

3. Jaką kwotę w budżecie Powiatu Gołdapskiego na rok 2025 możemy - zdaniem Zarządu Powiatu 

Gołdapskiego - wygospodarować, aby wspomóc realizowanie przewozów użyteczności 

publicznej na linii autobusowej Ełk-Olecko-Kowale Oleckie – Gołdap? 

 

 

 

Z wyrazami szacunku 

 

Paweł CZYŻ 

RADNY RADY POWIATU W GOŁDAPI 

 

 

Wyrażam zgodę na publikację w Biuletynie Informacji Publicznej wszystkich moich podanych danych osobowych, a także kontaktowych.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 


